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ماه   3 حدوداً  طول  در  استقلال  باشگاه 
کارش  جدید  مدیریتی  تیم  حضور  با  اخیر 
در مقطعی  آنکه  از  بعد  است.  برده  پیش  را 
احمد  نقش آفرینی  با  پایتخت  آبی پوشان 
تام الاختیار  نماینده  قامت  در  شهریاری 
رئیس  و  فارس  خلیج  هلدینگ  مدیرعامل 
مدیرعاملی  و  استقلال  باشگاه  هیات مدیره 
کارشان را پیش می بردند و  فرشید سمیعی 
این دو چهره خبرساز، حواشی جنجالی را رقم 
کامی استقلالِ فصل  زدند و نقش پررنگی در نا
جاری داشتند، تصمیم بر تغییر در ساختار 
تیم  و  شد  استقلال  باشگاه  هیات مدیره 
مدیریتی کاملاً تغییر کرد. به نقل از فوتبال 360، 
تاجرنیا جانشین احمد شهریاری شد،  علی 
علی نظری جویباری به جای فرشید سمیعی 
روی کار آمد و محمودرضا بابایی در کنار فریده 
و علیرضا اسدی هم دیگر اعضای  شجاعی 
حالی که  در  بودند.  استقلال  هیات مدیره 
در روزهای نخست، ترکیب جدید مدیریتی 
استقلال، یکدست به نظر می رسید رفته رفته 
اخیر،  یک ماه  طول  در  و  شد  آغاز  حواشی 
تنش ها به اوج خود رسیده است؛ هر چند که 
مدیران ارشد باشگاه در فضای مجازی سعی 
داشته اند تا این اختلافات را کتمان کنند اما 

چنین نیست.

همه چیز از انتصاب جنجالی مدیر جدید 
مرغوبکار آغاز شد!

هیات مدیره استقلال اولین مقابله جدی 
با مدیرعامل را در زمینه انتخاب مدیر جدید 
جایی که  داشت؛  مرغوبکار  ورزشی  مجموعه 
علی نظری جویباری در تصمیمی جنجالی یکی 
از لیدرهای باشگاه را به عنوان مدیر جدید این 
مجموعه ورزشی برگزید و این تصمیم جنجالی او 
کنش تند هواداران استقلال مواجه  در حالی با وا
شد که سرانجام با مداخله اعضای هیات مدیره 
و نقش آفرینی رئیس این مجموعه مدیریتی، 
تصمیم نظری جویباری وتو شد و لیدر جنجالی 

به کرسی مدیریتی نرسید.

عجیب اما واقعی؛ از وتوی انتخاب جباری 
تا روی کار آمدن رجبی!

علی نظری جویباری پیش از آنکه وارد تیم 
مدیریتی جدید استقلال شود، بارها بر رفاقت و 
کید کرده  دوستی دیرینه اش با امیر قلعه نویی تا
بود اما به نظر می رسد که رابطه طرفین عمیق تر 
به طوری که  است؛  دوستانه  رفاقت  یک  از 
شائبه  استقلال،  مدیرعامل  اخیر  انتصاب 
مداخله سرمربی فعلی تیم ملی را در چینش 
ساختار مدیریتی استقلال علناً تشدید کرده 
و به حواشی دامن زده است! نظری جویباری 

جدید  مدیریتی  تیم  تا  گرفته  تصمیم  اخیراً 
به  رجبی  رضا  حضور  با  را  استقلال  کادمی  آ

عنوان مدیرفنی چینش کند.

امور  در  قلعه نویی  مداخله  شد؛  تایید 
مدیریتی استقلال!

رجبی در حالی روز پنج شنبه در مصاحبه 
و  کرد  تایید  را  قلعه نویی  مداخله  علناً  خود 
کنش مثبت نشان  نسبت به این مداخله وا
داد و همانند مصاحبه های قبلی خود تعریف 
و تمجید ویژه ای از سرمربی تیم ملی داشت که 
تصمیم مدیرعامل استقلال در تضاد با تصمیم 
هیات مدیره باشگاه بوده است! در نشست 
اخیر هیات مدیره، جمع بندی نهایی در زمینه 
کادمی بر این شده بود که علیرضا  ساماندهی آ
کادمی  اسدی با حفظ سمت، مدیر اجرایی آ
کادمی  شود و مجتبی جباری، مدیریت فنی آ
تصمیم  حالا  اما  گیرد  به دست  را  استقلال 
خواسته  مقابل  نقطه  در  نظری جویباری 

هیات مدیره باشگاه بوده است!
گذشته خود  روز  رضا رجبی در مصاحبه 
مدیریت  امور  در  قلعه نویی  مداخله  درباره 
استقلال گفته بود: »قلعه نویی انسان درستی 
گر کاری می کند،  است وهمیشه سعی می کند ا
به خیر و صلاح آن مجموعه باشد. آقای پروین 
به درویش مشورت می دهد مگر ایرادی دارد؟ 
او سفارش ناعادلانه و رفاقتی نمی کند و سعی 
کرده اصولش را رعایت کند. انسان را خدا باید 

حمایت می کند و بقیه مسائل مهم نیست.«

دوباره  استقلال،  هیات مدیره  دوباره 
وتوی یک حکم جنجالی دیگر؟

از  خارج  روزها  این  که  نظری جویباری 
ایران حضور دارد، قرار است بعد از اتمام سفر 
خود در جلسه هیات مدیره شرکت کند و گفته 
تند  موضع گیری های  به  توجه  با  می شود 
انجام شده و اقدامی که برخلاف جمع بندی 
شده،  انجام  هیات مدیره  در  صورت گرفته 
احتمال وتوی حکم رضا رجبی وجود دارد؛ 
حکم  که  قبلی  نوبت  برخلاف  آنکه  به ویژه 
از  رسماً  مرغوبکار  ورزشی  مجموعه  مدیر 
سوی باشگاه استقلال وتو شد، این بار حتی 
صدور حکم برای رجبی از سوی رسانه آبی ها 

تایید نشده است!

پای بیک زاده هم به میان آمد!
رضا رجبی با وجود آنکه هنوز رسماً معارفه 
نشده و حتی خبر انتصاب او را باشگاه استقلال 
به صورت رسمی مخابره نکرده، سعی داشته 
گزینه های مدنظرش را  تا در روزهای گذشته 
به عنوان اعضای کادرفنی تیم های نونهالان 
تا امید استقلال معرفی کند که در این میان، 
حضور هاشم بیک زاده در نقش سرمربی تیم 
جوانان جنجالی شده است؛ چرا که بیک زاده 
هم در ماه های اخیر سعی داشته تا با تعریف 
و تمجید های ویژه، خود را جزو حامیان امیر 
که  می شود  گفته  و  بدهد  نشان  قلعه نویی 
حضور او در تیم جوانان استقلال هم بر پایه نظر 

مثبت سرمربی تیم ملی بوده است!

نظری جویباری،  علنی؛  اختلافات 
غیرهمسو با هیات مدیره استقلال

روزهای  طول  در  استقلال  مدیرعامل 
داشته  بحث برانگیزی  تصمیمات  گذشته 
که انتصاب مدیر مجموعه ورزشی مرغوبکار 
گزینه مدنظر  از  و انتخاب چهره ای متفاوت 
کادمی،  آ فنی  مدیریت  برای  هیات مدیره 
جنجالی ترین تصمیمات او بوده است. در این 
میان سوال مهم از علی نظری جویباری این 
است که آیا او گزینه منتخب هیات مدیره باشگاه 
برای مدیریت استقلال است یا چهره منصوب 
به امیر قلعه نویی که این گونه با سفارش پذیری 
از سرمربی تیم ملی تصمیم به تغییرات در کادر 

مدیریتی و فنی باشگاه می گیرد!

چنین  کجا  به  قلعه نویی؛  از  مهم  سوال 
شتابان؟

امیر قلعه نویی هم که این روزها سرمربی تیم 
ملی است، کُنش های عجیبی از خود نشان داده 
و در شرایطی که در ماه های گذشته نام او حوالی 
گوش می رسد،  چند تیم مطرح دیگر هم به 
مداخله اش در امور مدیریتی استقلال عجیب 
که رضا رجبی در مصاحبه روز  است؛ هر چند 
گذشته خود سعی داشت تا رابطه قلعه نویی-
پروین- رابطه  همانند  را  نظری جویباری 
درویش نشان بدهد اما اینکه چرا سرمربی تیم 
ملی باید در امور یک تیم باشگاهی دخالت کند، 
سوال مهمی است که بدون شک بهتر از همه 

امیر قلعه نویی می تواند به آن پاسخ بدهد.

گی تا ۲۰۲۷ در اینتر اینزا
جوزپه ماروتا مدیرعامل اینتر تایید کرد که این تیم به زودی قرارداد سیمونه 
گی سرمربی را تمدید خواهد کرد. ماروتا به روزنامه گاتزتادلواسپورت چاپ ایتالیا   اینزا
گی تمدید  گفت: »ما مطمئن هستیم که به زودی قراردادمان را با سیمونه اینزا
خواهیم کرد. کاملا از عملکرد او در تیم رضایت داریم و دوست داریم پروژه مان را با 
گی قراردادش را تا تابستان ۲0۲۷ با مبلغ ۷  گی ادامه دهیم.« انتظار می رود اینزا اینزا

میلیون یورو در هر فصل )به اضافه پاداش( با اینتر تمدید کند./ ایسنا

صعود نماینده ایران به اسنوکر قهرمانی جهان
جهت   ۲0۲۵  Halo جهان  قهرمانی  اسنوکر  مقدماتی  مرحله  مسابقات 
راهیابی به مرحله اصلی این مسابقات و حضور در سالن کروسیبل از تاریخ ۷ 
لغایت ۱6 آوریل ۲0۲۵ )۲۷-۱۸ فروردین ۱۴0۴( در شهر شفیلد کشور انگلستان 
برگزار شد و حسین وفایی برای چهارمین بار موفق شد جواز حضور در مرحله 

نهایی را کسب کند./ فارس

برنز آسیا بر گردن دختر دونده ایران
در ادامه مسابقات دومیدانی قهرمانی نوجوانان آسیا رقابت ماده 3000 
متر برگزار شد که نماینده ایران به مدال برنز دست پیدا کرد. سامیا شه پری 
در رقابت ماده 300 متر که پنجشنبه، ۲۸ فروردین برگزار شد زمان ۱0:0۹.0۷ را 
ثبت کرد و به مدال برنز رسید. علاوه بر این شه پری با ثبت این زمان، رکورد ملی 
جوانان و نوجوانان ایران را هم ارتقا داد. این دومین مدال ایران در این دوره از 
مسابقات است؛ در روز نخست امیررضا آهنین مرام در ماده پرتاب چکش به 

مدال برنز رسید./ ایسنا

گام محکم دختران پینگ پنگ ایران در آسیا
مسابقات تنیس روی میز آسیای میانه با مصاف دختران ایران مقابل 
گردان نسیم رنجبر در تقابل با تیم  قزاقستان در شهر آلماتی آغاز شد.شا
گران خود بهره می برد با نتیجه 3 بر  قدرتمند قزاقستان که از حمایت تماشا
۲ پیروز شدند و گام بلندی برای کسب سهمیه مسابقات فینال قهرمانی آسیا 
برداشتند.ستایش ایلوخانی، فاطمه یزدان پناه و وانیا یاوری ترکیب ایران در 
این بازی را تشکیل میدادند. تیم ملی دختران ایران امروز شنبه به مصاف 
ازبکستان خواهد رفت و روز یکشنبه در آخرین بازی خود با قرقیزستان دیدار 
خواهد کرد.تیم های اول و دوم این مسابقات جواز حضور در رقابت های 

فینال قهرمانی آسیا را کسب خواهند./ فارس

فن دایک تا ۲۰۲۷ در لیورپول ماندنی شد 
باشگاه لیورپول روز پنج شنبه به طور رسمی خبر از تمدید قرارداد فیرجیل 
این  اسپورتس«،  »اسکای  تلویزیونی  شبکه  گزارش  طبق  داد.  فن دایک 
مدافع هلندی با امضای قراردادی دو ساله خود را تا پایان ماه ژوئن ۲0۲۷ به 

سرخپوشان مرسی ساید متعهد کرد./ تسنیم

چمنیان: بی شرافت ها مغرضانه تهمت می زنند
عباس چمنیان، سرمربی تیم ملی فوتبال نوجوانان درباره مطرح شدن 
برخی شائبات نسبت به حضور برخی بازیکنان در تیم ملی نوجوانان اعزامی 
به جام ملت های زیر ۱۷ سال آسیا در عربستان، اظهار داشت: »نمی خواهم 
شرافت خانواده ای را زیر سوال ببرم زیرا با شرافت ترین خانواده ها، خانواده 
کارگران و طبقات پایین جامعه هستند. آنها به سختی زندگی می کنند اما 
شرافت خود را نمی فروشند.« وی افزود: »خیلی جالب است افرادی که در رفاه 
به سر برده، دوربین یا میکروفن دارند و فضایی برای صحبت کردن آنها فراهم 
می شود، به راحتی حاضر هستند شرافت خود را زیر پا بگذارند. واقعا می توان 
که به راحتی هرچه تمام تر در یک رسانه تهمت بزنید، بدون  تاسف خورد 

هیچگونه مدرک و سندی و صرفا براساس شنیده  و اغراض درونی.«
سرمربی تیم ملی نوجوانان اضافه کرد: »بر فرض با فدراسیون و شخص 
مهدی تاج هم مشکل دارید، تیم ملی را لگدکوب و عباس چمنیان را به همه 
کردید. آیا مشکل تان با آقای تاج حل شد یا مشکلی از  تهمت ها منتسب 

مشکلات فوتبال ما حل شد؟ زیرساخت هایمان درست شد؟«
که کل لیگ های دنیا  کارشناس مان  چمنیان ادامه داد: »از آن دوست 
را کارشناسی می کند، یک سوال دارم. نیمه دوم بازی با کره شمالی و نیمه 
اول دیدار با عمان را دیدید؟ ما در آن نیمه ها بد بازی کردیم؟ وقتی قرار باشد 
بگوییم اصلا تیم خوب بازی نکرد، باید این دقایق را هم ببینیم. مگر باشگاه 

یک محله یا شهر کوچک است که ۲3 بازیکن پولی داشته باشد؟«
وی عنوان کرد: »جسارت نمی کنم. خیلی از تیم های لیگ تهران صادقانه 
و سلامت کار می کنند اما مگر باشگاه است که بخواهید بازیکن پولی بیاورید؟ 
چرا به این سادگی تهمت می زنید؟ آیا به عنوان کارشناس بازی کره شمالی با 
اندونزی ۹ امتیازی را دیدید؟ مگر ندیدید ما همین تیم اندونزی را در یک بازی 
تدارکاتی ۲ بر صفر بردیم؟ اینکه نتوانستیم در تمام بازی ها عملکردی مثل 
نیمه ا ول بازی با عمان، نیمه دوم دیدار مقابل کره شمالی و دقایقی از بازی با 

تاجیکستان را نمایش بدهیم، ایراد من است.«
فنی  و  روانی  لحاظ  به  »حتما  کرد:  کید  تا نوجوانان  ملی  تیم  سرمربی 
مشکلاتی داشتیم اما فراموش نکنید این بچه ها ۱6 ساله هستند و افرادی مثل 
مهدی غفاری، نادر عزت اللهی، فرهاد طهماسبی و تک تک مربیان محترمی 

که در این رده کار کرده می دانند کار کردن با این بازیکنان خیلی سخت است.«
کید کرد: »امیرالمؤمنین می گوید اوج وقاحت و بی شرمی، تهمت ناروا  وی تا
گر اسم باشگاهی برده  زدن به کسی است. فکر می کنم در چنین برنامه ای ا
می شود بی ارتباط به چنین مسائلی نیست. ضمن اینکه تا اردوی بلاروس 
کادمی کیا در عضویت تیم ملی نوجوانان بودند. چرا تا قبل  ۲ بازیکن تیم آ
از آن کسی تعریف نکرد که از این تیم تهرانی ۲ بازیکن در تیم ملی نوجوانان 
هستند؟ چرا مربیان و خیلی از باشگاه های ما تا وقتی بازیکن شان عضو تیم 
ملی است، استوری و پست می گذارند که ما بازیکن به تیم ملی معرفی کردیم و 
به این شکل تبلیغ می کنند اما وقتی از آن تیم بازیکن دعوت نمی شود کارهای 
دیگری می کنند.« سرمربی تیم ملی نوجوانان گفت: »جسارت من با باشگاه 
کیا نیست. این تیم در سال های زیادی بازیکن ساخته است.  بازیکن ساز 
بازیکنان این تیم هم دیدیم. از خودم ناراحت هستم. از عرشیا نقدی، آقای گل 
لیگ تهران و باشگاه کیا عذرخواهی می کنم که نتوانستم او را دعوت کنم. این 
مهاجم را در تست دیدیم اما باید بیشتر به او فرصت می دادم. انتقادات فنی 
مثل کوچینگ ضعیف را می پذیرم . قطعا شاید دلایلی داشته باشم اما تا وقتی 
با تیم زندگی نکنید و از مشکلات روحی، روانی، شخصیتی، مصدومیت ها و ... 
خبردار نباشید نباید قاطعانه نظر بدهید. در رده سنی نوجوانان شرایط امروز 

بازیکن با روز گذشته فرق دارد.«

تصمیمات جنجالی مدیرعامل استقلال تمامی ندارد

نظریجویباری،منصوبهیاتمدیرهیاقلعهنویی؟
اخبار  روز

مصاحبه روز

هیات مدیره استقلال 
اولین مقابله جدی 

با مدیرعامل را در 
زمینه انتخاب مدیر 

جدید مجموعه 
ورزشی مرغوبکار 

داشت؛ جایی که علی 
نظری جویباری در 

تصمیمی جنجالی یکی 
از لیدرهای باشگاه را 

به عنوان مدیر جدید 
این مجموعه ورزشی 
برگزید و این تصمیم 
جنجالی او در حالی با 

واکنش تند هواداران 
استقلال مواجه شد 

که سرانجام با مداخله 
اعضای هیات مدیره 

و نقش آفرینی رئیس 
این مجموعه مدیریتی، 
تصمیم نظری جویباری 
وتو شد و لیدر جنجالی 

به کرسی مدیریتی 
نرسید

پیش  زیاد 
بتوانید  که  نمی آید 
در  را  مسی  لئو  صحبت های 
گفت وگویی تقریبا یک ساعته بشنوید. 
 Simplemente مصاحبه ای در کانال یوتیوب
Fútbol  که این بازیکن در آن درباره موضوعاتی 
کرده منتشر شده  از دوران حرفه ای فوتبالش صحبت 
است؛ از تلاش نافرجامش برای بازگشت به بارسلونا گرفته تا 
احتمال حضورش در ترکیب آرژانتین در جام جهانی ۲0۲6. 
به نقل از ورزش 3، این ستاره آرژانتینی قراردادش با پاری  
سن  ژرمن را در جولای ۲0۲3 به پایان رساند، در مقطعی که 
شانسش را امتحان کرد و تلاش کرد به بارسلونا بازگردد اما 

موفق نشد و در نهایت به اینتر میامی پیوست.
بارسلونا  به  که  داشتم  »قصد  گفت:  باره  این  در  او 
برگردم و در جایی باشم که همیشه دوست داشتم باشم 
اما باز هم ممکن نشد. این تصمیمی خانوادگی بود. این 
واقعیت که جام جهانی را هم بردیم خیلی در این تصمیم 
تاثیر داشت. برای من کاملاً روشن بود که نمی خواستم 
در تیم دیگری در اروپا بازی کنم. حتی یک لحظه هم به 
این موضوع فکر نکردم. این تصمیمی خانوادگی بود که 
در آمریکا زندگی کنیم و در این لیگ و باشگاهی که در حال 
کارهای بزرگ دارد به میدان بروم.«  رشد است و رویای 
که  مسی درباره دو فصل حضورش در پاری  سن  ژرمن 
کرد: »ما  هرگز حس خانه را برایش نداشت هم صحبت 
داشتیم دو سال پیچیده را پشت سر می گذاشتیم چون 
در بارسلونا به شکلی زندگی می کردیم و در پاریس شرایط 
خانواده خوب بود اما من در روزمرگی و تمرینات حس 
شرایط  شویم  مطمئن  می خواستیم  نمی کردم.  راحتی 

خانواده خوب است و من بتوانم از کاری که دوست دارم 
لذت ببرم.«

این بازیکن از زمانی که به اینتر میامی پیوسته، دوباره 
خودش شده است و از فوتبال لذت می برد، ورزشی که او 
در آستانه تجربه اتفاقی بی سابقه در تاریخ آن در جام 
جهانی باشگاه های ۲0۲۵ است، مسابقاتی که کمتر از دو 
ماه دیگر آغاز می شود: »الان دارم لذت می برم. بیشتر از 
این نمی توانم چیزی بخواهم. می خواهم همچنان رقابت 
کنم و برنده شوم. این ذات من است و با همین روحیه بزرگ 

شدم.«
او در همین خصوص و درباره جام جهانی آینده و پایان 
کرد: »جام جهانی دور  دوران حرفه ای  فوتبالش اضافه 
است ولی خیلی زود می رسد. امسال سال مهمی است. 
این که بتوانم به طور مداوم بازی کنم و حس خوبی داشته 
باشم مهم است. پارسال تمرینات پیش فصل را شروع کردم 
و چند مصدومیت داشتم. امسال تمرینات خوبی داشتم، 
خوب شروع کردم و حالم خوب است. ولی فصل طولانی 
است چون تا دسامبر ادامه دارد و جام جهانی باشگاه ها 
هم هست. فکر می کنم و نگاه می کنم ولی نمی خواهم 
هدف  گذاری کنم. روز به روز پیش می روم تا ببینم از نظر 

بدنی چه حسی دارم و با خودم صادق می مانم.«
گواردیولا در دوران فوتبالش  مسی با اشاره به نقش 
گواردیولا از دنیای دیگری است. او  اظهار داشت: »پپ 
دیگر  هیچ کس  که  می بیند  را  چیزهایی  است،  متفاوت 
نمی بیند. او فوتبال را تغییر داد. همه می خواستند از ما 
تقلید کنند. درواقع، او به نوعی به فوتبال آسیب زد چون 
مردم سعی می کردند مثل بارسلونای ما بازی کنند. اما ما 
یک تیم خاص بودیم... آن خط هافبک، ژاوی، بوسکتس، 
بود.  کامل  مربی  و  بازیکنان  میان  همه چیز   - اینیستا 
که عاشق  گواردیولا برای من چیز دیگری است. مردی 
جزئیات است، ذهنیتی متفاوت دارد و دیدگاهی دارد که 
دیگران نمی بینند. فوتبال کاملاً تغییر کرد. بعد از ما، همه 

می خواستند از فوتبال بارسا تقلید کنند.«

هر روز ممکن است آخرین روز فوتبالم باشد

مسی: گواردیولا 
به فوتبال 

آسیب وارد کرد!


